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Tidpunkt 

2015-03-23, kl. 14.30 – 16.15 

Plats: 

Lokal Värtan, Karlavägen 104 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Svante Norbäck utsågs att tillsammans med Elisabeth Aguado 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2015-03-26 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsnämndens pågående ärenden 

Avdelningschef Jan Rönnberg berättade om det pågående arbetet 

med tertialrapport 1, som sammanfattar hur förvaltningens arbete 

fortgår och stämmer av eventuella avvikelser efter årets fyra första 

månader. Tertialrapporten grundar sig på förvaltningens 

verksamhetsplan. Verksamhetsområdet prognostiserar ett överskott 

på ca 2 milj. kronor. Överskottet kommer främst från enheten Stöd 

och service. Familjeenheten och vuxenenheten visar en budget i 

balans medan socialpsykiatrin prognostiserar ett underskott. 

Försörjningsstödsenheten prognostiserar ett litet överskott. En 

avvikelse som verksamhetsområdet har rapporterar är att det 

uppsatta målet om antal DUR-utredningar, en utredningsmetod 

inom området stöd och service, eventuellt inte kommer att kunna 

nås. Förvaltningen höjer i år antalet sommarjobb för ungdomar från 

60 st till 185. Höjningen är möjlig efter ett tillskott från 

Kommunfullmäktige. Ansökan görs via nätet och ungdomar med 

funktionsnedsättning samt ungdomar med sociala skäl har förtur till 

sommarjobben. Antalet klagomål och synpunkter har ökat lite. Alla 

inkomna synpunkter och klagomål registreras och återkopplas enligt 

förvaltningens rutin. Förvaltningen har av nämnden fått i uppdrag 

att se över förutsättningarna för att starta en 

sysselsättningsverksamhet inom socialpsykiatrin i stadsdelen. 

Utredningen visar att det inte finns ekonomiska förutsättningar eller 

tillräckligt med brukare för att starta upp en sådan sysselsättning i 

stadsdelen. Svaret redovisas i tertialrapporten.  
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§ 6. Besök av Riitta-Leena Karlsson 

Riitta-Leena har sedan år 2002 arbetat som 

funktionshindersombudsman i Stockholms stad. Tjänsten kom till 

efter ett fullmäktigebeslut år 2000 för att göra Stockholm till 

världens mest tillgängliga huvudstad. Riitta-Leena bevakar 

funktionshindersfrågor inom alla verksamhetsområden. I uppdraget 

ingår även kunskapsförmedling, utbildningar och att följa upp hur 

olika nämnder och bolag i staden arbetar med 

funktionshindersfrågor. Riitta-Leena samarbetar med andra 

myndigheter och organisationer samt kan ge råd och vägledning, 

dock kan hon i sin roll inte bli ombud för någon annan, utan kan 

endast informera om den enskildes rättigheter. Stockholms stad har 

ett program inom funktionshinderområdet med sju prioriterade 

områden med mål, indikatorer samt tre aktiviteter per mål som följs 

upp. Programmet omfattar åren 2011-2016 och ska utvärderas innan 

beslut om nytt program fattas. En fråga till Riitta-Leena handlar om 

orden brukare/klienter, vilket ord som är bäst att använda. Orden 

kan betyda olika för olika personer och enligt Ritta-Leena är det 

människor som inte vill kallas brukare men föredrar klienter och 

vice versa. Finns inget rätt eller fel utan viktigast är att ordet är 

värdigt. 

 

§ 7. Övriga frågor 

- Önskemål om att det upprättas en bevakningslista och att 

den blir en punkt på dagordningen.  

Beslut: Rådet beslutar att en bevakningslista ska upprättas.  

- Hur kommer man upp till målet om 5 % av bostäder som 

byggs ska vara servicelägenheter? Avdelningschef Jan ingår 

sedan några månader tillbaka i en ”genomförandegrupp” 

som bland annat bevakar byggandet. Just nu finns 

indikationer på att man bygger för många lägenheter. 

Behoven skiftar och just nu kan man se ett ökat behov och 

efterfrågan även efter gruppbostäder. Jan tar med sig frågan 

till ”genomförandegruppen”. 

- Hur går det med det inkomna medborgarförslaget om en 

träfflokal i stadsdelen inom socialpsykiatrin? Ärendet ska 

upp i juninämnden.  

- Reflektion över att området socialpsykiatrin inte är så 

synligt i verksamhetsplanen. Förvaltningens 

verksamhetsplan är övergripande och omfattar kortfattat alla 

nämndens områden. Socialpsykiatrin har en egen 

verksamhetsplan. Förvaltningen tar till sig synpunkten.  

 

 

 


